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Na osnovu 61ana 69 stay 2 Poslovnika Skup gtirte Cme Gore, Odbor za ekonomiju,
firtartsije i budtet, sa 83. sjednice odthane 1. i 18. decembra 2014. godine, podnosi

IZVJEgTAJ
0 RAZMATRANJU PREDLOGA FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE

ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POSTANSKU
DJELATNOST ZA 2015. GODINU

U prvom dijelu sjednice koja je odriana 1. decembra Odbor je razmotrio Predlog plana
rada sa Finansijskirn planom Agencije za elektronske komunikacije i po gtansku djelatnost za
2015. godinu (br. 00-72/14-35/1).

Imaju6i u vidu uvodno obrazIoZenje predsjednika Savjeta Agencije za elektrortske
komurtikacije i pogtansku djelatrtost, Odbor je konstatovao da su planirane a.ktivnosti Agencije
u 2015. godini usmjerene na: normativno u.redenje oblasti elektronskih komunikacija i
pogtanskih djelatnosti; izvrgavanje tekuCih aktivnosti; izradu planova, izvjegtaja i informacija
vezanih za trite elektronskih komunikacija i pogtanske djelatrtosti kao i saradnju sa nadleinim
drZavnim organima i drugim institucijama, operatorima elektronskih komurtikacija, pokansIdm
operatorima, regulatornim tijelima drugih drIava i medurtarodnim organizacijama u oblasti
elektronskih komunikacija i po gtanskog saobraCaja.

U odnosu na Predlog finansijskog plana za 2014. godinu, Odbor je konstatovao da su
planirani prihodi na nivou od 4.488.584 € kao da plartirani rashodi iznose 4.177.493 €. Takode,
konstatovano je da je Agencija u finansijskom planu planirala vi gak prihoda nad rashodirna u
iznosu od 311.091 € koji bi se shodno 61anu 27 Zakona o elektrortskim komunikacijama uplatila
u Budlet Cite Gore.

Odbor se upoznao sa pisanim migljenjem Ministarstva finansija u kojern je navedeno da
je neophodno planirati sredstva za pokriee gubitaka univerzalnog po gtanskog servisa koji ne
mogu biti manji od 1 mil.€ na godignjem nivou, kao i da je potrebno sagledati opravdanost
planirartift projekata i moguenost u gteda po torn osnovu.

Izvrgni direktor Pogte Cite Gore, koji je prisustvovao sjednid Odbora u skladu sa
61anom 67 Poslovrtika Skupkine Cite Gore, naveo je da su trogkovi univerzalnog pogtanskog
servisa realno prikazard i da ne mog-u biti manji od onih koje je obraunala Pogta Crne Gore.
Takode, istakao je da je triMe po gtanskih usluga malo i nerazvijeno i da se od licenci za
pojedine pottanske djelatnosti ne irtogu obezbijecliti neophodna sredstva.

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: visinu zarada, naknada i
ostalih liCnih primanja zaposlenih, trogkove univerzalne pogtanske usluge, trogkove odrZavanja
osnovnih sredstava i amortizacije, kao i plan investicija Agencije u 2015. godini.



U drugom dijelu sjednice koja je odriana 18. decembra 2014. godirte, Odbor je
razmotrio korigovani Finansijski plan Agencije za elektronske komunikadje i pottansku
djelatrtost za 2015. godinu (br. 00-72/14-35/4), kojirn se povlaei predhodno dostavljeni
finansijski plan Agencije (br. 00-72/14-35/1).

Odbor se, takode, upoznao sa mikjenjem Wade Cite Gore (br. 00-72/14-35/2) u kojem
se ukazuje da je Agertcija za elektronske komunikacije i pogtansku djelatnost nezavisni organ,
koji ima svoj budtet, kao i da je nadlelnost Skupkine Crne Gore da daje saglasnost in Plan rada
sa Finansijskim planom, kao i na Izvje gtaj o radu sa finansijslcim izvjegtajem.

Na Odboru je konstatovao je Agencija u planu rada i finansijskom planu ugradila sve
primjedbe, predloge i sugestije iz migljenja Wade Cme Gore i istaknuto da nijesu uzete u obzir
primjedbe iz migljenja Ministarstva finansija (br. 00-63-7/14-120/3), kao ni sugestije koje su
iznijete na sjednid Odbora.

Takode, Odbor se upoznao i sa pisanim mi gljenjen-t Poke Crne Gore (br. 00-63-7/14-
123/ 9), u kojem se, izmedu ostalog, ukazuje da je neophodno predvidjeti tro galc univerzalnog
pogtanskog servisa in naein da se Finansijskirn planom Agencije predvide realni izvori
sredstava za nalcnadu tih tro gkova. Odredene stavke predlo±enog finansijskog plana Agencije,
po migljertju Pogte, potrebno je svesti u realne okvire eime bi se obezbijedilo oko 1.000.000 eura
koliko je iznosio deficit, s obzirom da sredstva u kompenzadonom fondu nijesu dovoljna.

Na sjednici je bile migljenja da je potrebno pronad model za prevazilaZenje problema
obezbjedivanja sredstava za pokride gubitalca univerzalnog pogtanskog servisa, a kao jedan od
mogueih predloieno je da se Finansijsldm planom predvideni vi gak prihoda nad rashodima
Agencije umjesto u budiet Cite Gore prebaci u stavku 8- tro gkovi urtiverzalne pokanske
usluge.

Na Predlog finansijskog plain Agencije najavljeno je podnogenje amandmana.

Odbor je, sa pet glasova "za" i dva glasa "protiv", odludo da predloii Skup gtini da usvoji
Predlog finansijskog plana sa planom rada Agendje za elektronske komunikacije i pogtansku
djelatrtost za 2015. godinu (br. 00-72/14-35/4).

Za izvjestioca na sjednici Skup gtine odreden je poslanik Abner Kale.
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